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Ședința Biroului Federal al Federației Române de Taekwon-do I.T.F. a fost convocată astăzi, 20 
iunie 2025, în format online, prin aplicația Zoom. 

La ședință participă 11 (unsprezece) membri din totalul de 11 membri ai Biroului Federal. În 
conformitate cu prevederile statutare și având în vedere prezența completă a membrilor, se constată 
că ședința este legal constituită. 

 

ORDINEA DE ZI 
 

1 Afilierea Asociației Clubul Sportiv Allmotion Cluj-Napoca ............................................................. 4 

2 Organizarea Galei Aniversare de 25 de Ani a Federației ................................................................ 4 

3 Analiza răspunsului Comisiei de Disciplină privind sesizarea domnului Mitreangă Stere Bogdan 
referitoare la domnul Popescu Viorel............................................................................................. 4 

4 Aprobarea remunerării operatorului sistemului de transmisie live pentru competiții ................. 5 

5 Cererea de acordare a gradului 1 DAN ITF domnului Adrian Dochioiu, președinte și instructor 
principal ACS ADDRAS – Focșani ..................................................................................................... 5 

6 Propunerea organizării unui weekend cu lotul național pentru celebrarea locului I pe națiuni la 
Campionatele Europene Sarajevo 2025 ......................................................................................... 5 

7 Propunerea unui weekend de socializare cu conducătorii de cluburi și instructorii (maximum 2 
persoane/club) ................................................................................................................................ 6 

8 Aprobarea cheltuielilor de participare și co-organizare la ESSF Combat Games 2025, București. 6 

9 Propunerea achiziției a patru laptopuri pentru sistemele de arbitraj, inclusiv licențele aferente. 
Achiziție de un TV smart + stand TV – necesar la competiții.......................................................... 7 

10 Organizarea acordului parental pentru prelevarea probelor de sânge de către ANAD la competițiI
 ........................................................................................................................................................ 7 

11 Reînnoirea licenței Sportdata și analiza posibilității decontării la ESSF Combat Games 2025. 
Prelungirea valabilității domeniului taekwondo-itf.ro cu patru ani ............................................... 7 

12 Restricția participării la competiții internaționale pentru cluburile care nu participă la 
Campionatul Național și Cupa României ........................................................................................ 8 

13 Propunere de organizare a unui stagiu de perfecționare pentru sportivi în toamna anului 2025 8 

14 Obligativitatea solicitării acordului Comisiei de Arbitraj pentru arbitrii care fac parte din 
delegațiile cluburilor la competițiile internaționale intercluburi/între țări ................................... 9 

15 Solicitare din partea dlui Dan Goron de împrumut a unui număr de 220 saltele pentru organizarea 
unui stagiu de pregătire .................................................................................................................. 9 

16 Aprobarea solicitărilor domnilor Mureșan Alexandru Gabriel, Gheorghian Eleodor și Petre 
Romeo, arbitri internaționali clasa B, de promovare la clasa internațională de arbitraj A ............ 9 
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17 Propunerea și susținerea domnului Master Mureșan Alexandru pentru funcția de membru în 
Comisia Tehnică a AETF și a domnului Popa Nicolae Cristian pentru funcția de membru în Comisia 
de Competiții a AETF ..................................................................................................................... 10 

18 Solicitarea unui punct de vedere reprezentantului Clubului Sportiv Royal Kwon Oradea în 
legătură cu sportiva Pálfi Boróka, legitimată la clubul din România, care a participat în 2025 ca 
membru al echipei naționale a Ungariei la Campionatul European de la Sarajevo ..................... 10 

19 Propunere pentru încurajarea sportivilor cu dizabilități să practice Taekwon-do ....................... 11 

20 Propunere de modificare a Regulamentului de Competiție ........................................................ 11 

 

 

Ordinea de zi a fost supusă votului și aprobată în unanimitate, după care s-a trecut la discutarea 
fiecărui punct în parte.  
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1 AFILIEREA ASOCIAȚIEI CLUBUL SPORTIV ALLMOTION CLUJ-NAPOCA 
Analiză și discuții  

Președintele Cosmin Oprescu a prezentat detalii privind procesul juridic dintre Federație și ACS 
Allmotion Cluj-Napoca, precizând că instanța a emis o hotărâre definitivă prin care obligă Federația 
să afilieze acest club. Se ia act de caracterul obligatoriu al hotărârii judecătorești definitive, iar 
afilierea ACS Allmotion Cluj-Napoca se va face începând cu data de 01.07.2025. S-a stabilit ca 
reprezentantul clubului să confirme în mod expres că a luat cunoștință de obligația respectării tuturor 
regulamentelor în vigoare ale Federației, publicate pe site-ul www.taekwondo-itf.ro. 

Decizie  

Se aprobă afilierea ACS Allmotion Cluj-Napoca cu data de 01.07.2025, în condițiile menționate. 

 

2 ORGANIZAREA GALEI ANIVERSARE DE 25 DE ANI A FEDERAȚIEI 
Analiză și discuții 

S-a discutat organizarea evenimentului aniversar dedicat împlinirii a 25 de ani de existență a 
Federației. Dan Goron va coordona aranjamentele logistice în Baia Mare, inclusiv închirierea spațiilor 
și aspectele tehnice. A fost agreată constituirea unui comitet organizator format din cinci membri: 
Cosmin Oprescu, Dan Goron, Alecsandra Matei, Ciprian Banea (director al comitetului) și Marius 
Ionicescu. Comitetul va gestiona trofeele, invitațiile, momentele retrospective și alte detalii 
organizatorice. S-a decis elaborarea unei propuneri de buget și includerea în program a premierii 
sportivilor retrași recent, precum și acordarea distincțiilor pentru primele trei locuri la fiecare 
categorie și probă. S-a menționat că membrii comitetului vor fi remunerați pentru activitatea 
desfășurată, sumele urmând să fie incluse în bugetul propus. 

Decizie 

A fost aprobată constituirea comitetului organizator și elaborarea unei propuneri de buget, 
inclusiv prevederea remunerațiilor pentru membrii implicați. 

3 ANALIZA RĂSPUNSULUI COMISIEI DE DISCIPLINĂ PRIVIND SESIZAREA 
DOMNULUI MITREANGĂ STERE BOGDAN REFERITOARE LA DOMNUL POPESCU 
VIOREL 
Analiză și discuții 

Biroul Federal a analizat răspunsul Comisiei de Disciplină în urma sesizării domnului Mitreangă 
Stere Bogdan, referitoare la comportamentul neetic al domnului Popescu Viorel, constând în 
clonarea unui club și utilizarea frauduloasă a identității acestuia. S-a propus aplicarea unei sancțiuni 
constând în amendă de 1.500 lei și suspendare pe o perioadă de șase luni, conform art. 58, alin. (3) 
din Regulamentul de Organizare și funcționare a comisiei de disciplină și etică sportivă, începând cu 
data prezentei ședințe, în concordanță și cu suspendarea sa din partea clubului pe o perioadă de un 
an. Membrii Biroului Federal au subliniat importanța aplicării acestei măsuri ca exemplu de fermitate 
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pentru prevenirea altor situații similare, dar și ca măsură de continuitate a activității clubului. S-a 
menționat că domnului Popescu Viorel i se va permite susținerea examenului de instructor în luna 
ianuarie 2026, cu posibilitatea reintegrării în Federație. 

Decizie 

Propunerea privind sancționarea domnului Popescu Viorel a fost aprobată în unanimitate, 
urmând ca deciziile să fie comunicate părților implicate. 

4 APROBAREA REMUNERĂRII OPERATORULUI SISTEMULUI DE TRANSMISIE LIVE 
PENTRU COMPETIȚII 
Analiză și discuții 

S-a discutat contribuția domnului Pătrăcuță Marian, inginerul care a instalat și operează sistemul 
de transmisii live al Federației, subliniindu-se faptul că a oferit acest serviciu fără remunerație pentru 
primele două evenimente. Având în vedere impactul pozitiv și importanța acestui sistem în 
promovarea competițiilor, s-a considerat oportună remunerarea acestuia cu suma de 1.500 lei 
pentru fiecare eveniment, precum și asigurarea meselor, conform aceleiași proceduri aplicate 
arbitrilor. Totodată, s-a stabilit că eventualele cheltuieli de cazare și transport vor fi suportate de 
către operator. 

Decizie 

Propunerea de remunerare și condițiile asociate au fost aprobate. 

5 CEREREA DE ACORDARE A GRADULUI 1 DAN ITF DOMNULUI ADRIAN 
DOCHIOIU, PREȘEDINTE ȘI INSTRUCTOR PRINCIPAL ACS ADDRAS – FOCȘANI 
Analiză și discuții 

S-a analizat cererea domnului Adrian Dochioiu privind acordarea gradului 1 DAN ITF, în calitatea 
sa de președinte și instructor principal al clubului ACS ADDRAS – Focșani. Membrii au remarcat 
seriozitatea, inițiativa și implicarea acestuia, evidențiate prin organizarea unui campionat național și 
a unei cupe locale chiar în primul an de la afiliere. S-a constatat că domnul Dochioiu îndeplinește 
toate cerințele prevăzute de regulament pentru obținerea gradului solicitat. 

Decizie  

Cererea a fost supusă votului și aprobată în unanimitate. 

6 PROPUNEREA ORGANIZĂRII UNUI WEEKEND CU LOTUL NAȚIONAL PENTRU 
CELEBRAREA LOCULUI I PE NAȚIUNI LA CAMPIONATELE EUROPENE SARAJEVO 
2025 
Analiză și discuții 

S-a propus organizarea unui eveniment de tip weekend cu participarea lotului național, în semn 
de recunoaștere și celebrare a performanței obținute — locul I pe națiuni la Campionatele Europene 
Sarajevo 2025. Evenimentul ar avea un caracter festiv, dar și de consolidare a spiritului de echipă, 
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urmând să includă activități recreative, sesiuni de reflecție și recunoaștere a meritelor sportivilor și 
antrenorilor. Participanții au susținut inițiativa ca un gest simbolic important pentru motivarea și 
fidelizarea sportivilor de elită. 

Decizie 

Propunerea a fost acceptată, bugetul alocat fiind de 5.000 lei. 

7 PROPUNEREA UNUI WEEKEND DE SOCIALIZARE CU CONDUCĂTORII DE 
CLUBURI ȘI INSTRUCTORII (MAXIMUM 2 PERSOANE/CLUB) 
Analiză și discuții  

S-a propus organizarea unui weekend dedicat socializării între conducătorii de cluburi și 
instructori, cu scopul consolidării relațiilor interpersonale, schimbului de bune practici și alinierea 
obiectivelor strategice ale Federației. Participarea va fi limitată la maximum două persoane din 
fiecare club, pentru a asigura un cadru eficient și echilibrat de discuții. Evenimentul ar putea include 
sesiuni informale, ateliere tematice și activități recreative. 

Decizie 

Propunerea a fost agreată în unanimitate. 

8 APROBAREA CHELTUIELILOR DE PARTICIPARE ȘI CO-ORGANIZARE LA ESSF 
COMBAT GAMES 2025, BUCUREȘTI. 
Analiză și discuții  

S-a discutat și propus alocarea unui buget de 5.000 lei pentru comanda unor tricouri 
personalizate destinate tuturor participanților — sportivi, arbitri și instructori — în cadrul competiției 
ESSF Combat Games 2025. Măsura are rolul de a crește vizibilitatea Federației la acest eveniment, 
fiind considerată o strategie benefică pentru viitor. 

Totodată, s-a propus ratificarea deciziei inițiale de a susține din bugetul Federației plata a câte 
100 euro pentru un arbitru și un antrenor per club participant. Domnișoara Alecsandra, în calitate 
de șef de delegație, a coordonat eficient comunicarea cu organizatorii și a reușit să negocieze 
eliminarea taxei de 100 euro pentru șeful delegației (în persoana sa) și pentru coordonatorul 
înscrierilor, domnul Popa Cristian, organizatorii oferind acest discount. 

Pentru munca depusă, domnul Popa Cristian a propus ca suma de 100 euro să fie considerată 
drept remunerare pentru activitatea desfășurată, iar Federația să achite această sumă celor două 
persoane, având în vedere că cheltuiala fusese deja aprobată inițial. De asemenea, într-o ședință 
anterioară s-a decis ca transportul domnului Popa Cristian la această competiție să fie suportat de 
Federație, iar în cadrul prezentei ședințe s-a propus ratificarea acestei decizii. 

Decizie  

Se aprobă alocarea bugetului de 5.000 lei pentru tricourile personalizate, ratificarea susținerii 
financiare de 100 euro pentru un arbitru și un antrenor per club, precum și plata celor 100 euro către 
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domnișoara Alecsandra și domnul Popa Cristian, ca remunerare pentru activitatea desfășurată. Se 
ratifică, de asemenea, acoperirea cheltuielilor de transport ale domnului Popa Cristian la competiție. 

9 PROPUNEREA ACHIZIȚIEI A PATRU LAPTOPURI PENTRU SISTEMELE DE 
ARBITRAJ, INCLUSIV LICENȚELE AFERENTE. ACHIZIȚIE DE UN TV SMART + 
STAND TV – NECESAR LA COMPETIȚII 
Analiză și discuții 

Subiectul a fost discutat și pre-aprobat într-o ședință anterioară online, desfășurată pe 
WhatsApp. Cele patru laptopuri necesare pentru sistemele de arbitraj au fost deja achiziționate și 
utilizate cu succes în cadrul competițiilor Cupa Moldovei (Vaslui, mai) și Cupa Prieteniei (Hațeg, iunie), 
confirmându-se astfel utilitatea lor practică. De asemenea, s-a decis achiziționarea unui TV smart cu 
diagonală de 120 cm, la un preț care să nu depășească 2.000 lei, cu stand, pentru a sprijini 
desfășurarea eficientă a competițiilor, începând cu evenimentul Cupa Mazsa din 5 iulie, Cluj-Napoca. 
Master Alexandru Mureșan a fost împuternicit să gestioneze procesul de achiziție. 

Decizie 

S-a aprobat achiziția TV-ului cu stand, formalitățile urmând a fi derulate de Master Alexandru 
Mureșan. 

10 ORGANIZAREA ACORDULUI PARENTAL PENTRU PRELEVAREA PROBELOR DE 
SÂNGE DE CĂTRE ANAD LA COMPETIȚII 
Analiză și discuții  

Au avut loc discuții detaliate privind solicitările ANAD legate de prelevarea probelor de sânge în 
cadrul competițiilor, cu accent pe implicarea minorilor. S-a constatat că informațiile disponibile în 
prezent nu sunt suficiente pentru a putea oferi părinților o explicație coerentă și argumentată cu 
privire la obligativitatea și justificarea acestei măsuri. În consecință, s-a decis ca membrii Comisiei 
antidoping din cadrul Federației să fie împuterniciți să investigheze mai în profunzime aspectele 
juridice și medicale, pentru a fundamenta adecvat solicitarea acordului parental. 

Decizie  

S-a aprobat aprofundarea subiectului în lunile următoare de către Comisia antidoping, în vederea 
obținerii informațiilor necesare pentru o comunicare clară și responsabilă cu părinții sportivilor 
minori. 

11 REÎNNOIREA LICENȚEI SPORTDATA ȘI ANALIZA POSIBILITĂȚII DECONTĂRII LA 
ESSF COMBAT GAMES 2025. PRELUNGIREA VALABILITĂȚII DOMENIULUI 
TAEKWONDO-ITF.RO CU PATRU ANI 
Analiză și discuții  

S-a menționat că licența Sportdata, în valoare de 163,90 euro, a fost achiziționată de domnul 
Popa Cristian, secretar federal, urmând a fi decontată prin contabilitatea Federației. Organizatorul 
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ESSF Combat Games 2025 din România și-a exprimat disponibilitatea de a acoperi acest cost, ceea ce 
permite Federației să factureze contravaloarea licenței către organizator. Această soluție generează 
un avantaj financiar clar pentru Federație. Totodată, s-a discutat necesitatea prelungirii valabilității 
domeniului internet taekwondo-itf.ro pentru încă patru ani, acesta fiind esențial pentru derularea în 
bune condiții a activităților federației și pentru publicarea evenimentelor oficiale. 

Decizie  

S-a aprobat decontarea licenței Sportdata de către organizatorul ESSF Combat Games 2025, 
precum și prelungirea domeniului taekwondo-itf.ro pentru o perioadă de patru ani. 

12 RESTRICȚIA PARTICIPĂRII LA COMPETIȚII INTERNAȚIONALE PENTRU 
CLUBURILE CARE NU PARTICIPĂ LA CAMPIONATUL NAȚIONAL ȘI CUPA 
ROMÂNIEI 
Analiză și discuții 

S-a discutat necesitatea introducerii unei măsuri menite să stimuleze participarea sportivilor la 
cele mai importante competiții interne — Campionatul Național și Cupa României. În acest sens, s-a 
propus ca acele cluburi care nu participă la aceste două evenimente să nu mai poată participa la 
competiții internaționale de orice fel în anul respectiv, precum și în anul următor. Măsura are rolul 
de a menține un standard competitiv ridicat la nivel național și de a sublinia importanța acestor 
concursuri în formarea și evaluarea lotului național. 

Decizie 

S-a votat în unanimitate aplicarea acestei restricții. 

13 PROPUNERE DE ORGANIZARE A UNUI STAGIU DE PERFECȚIONARE PENTRU 
SPORTIVI ÎN TOAMNA ANULUI 2025 
Analiză și discuții  

În contextul tradiției Federației de a organiza stagii de perfecționare atât în prima, cât și în a doua 
parte a anului, și ținând cont de aglomerarea calendarului competițional în ultimele luni din 2025, s-
a propus totuși organizarea unui astfel de stagiu în weekend-ul dinaintea pregătirii lotului național, 
la Baia Mare, în luna septembrie. Măsura a fost considerată oportună, oferind sportivilor care 
intenționează să se prezinte la examinările pentru grad în sezonul de toamnă-iarnă posibilitatea de a 
include acest stagiu în portofoliul lor, conform cerințelor de examinare. 

Decizie  

S-a decis ca Biroul Federal să înainteze propunerea către Adunarea Generală, singurul for abilitat 
să aprobe sau să modifice calendarul competițional. Domnul Dan Goron, secretar general, a fost 
împuternicit să întreprindă demersurile necesare în acest sens. 
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14 OBLIGATIVITATEA SOLICITĂRII ACORDULUI COMISIEI DE ARBITRAJ PENTRU 
ARBITRII CARE FAC PARTE DIN DELEGAȚIILE CLUBURILOR LA COMPETIȚIILE 
INTERNAȚIONALE INTERCLUBURI/ÎNTRE ȚĂRI 
Analiză și discuții 

S-a adus în discuție necesitatea reglementării prezenței arbitrilor afiliați Federației în delegațiile 
cluburilor participante la competiții internaționale de tip intercluburi sau între țări. Pentru a asigura 
coerența și respectarea standardelor de reprezentare și etică ale Federației, s-a propus ca fiecare 
arbitru care urmează să participe la astfel de evenimente internaționale, în calitate de membru al 
unei delegații, să obțină în prealabil acordul Comisiei de Arbitraj. Această măsură urmărește 
asigurarea unei reprezentări conforme cu valorile și regulamentele Federației. 

Decizie 

S-a aprobat instituirea obligativității de a solicita acordul Comisiei de Arbitraj pentru participarea 
arbitrilor la competițiile internaționale intercluburi sau între țări, ca membri ai delegațiilor cluburilor. 

 

15 SOLICITARE DIN PARTEA DLUI DAN GORON DE ÎMPRUMUT A UNUI NUMĂR DE 
220 SALTELE PENTRU ORGANIZAREA UNUI STAGIU DE PREGĂTIRE 
Analiză și discuții  

Domnul Dan Goron a solicitat sprijinul Federației pentru împrumutul a 220 de saltele necesare 
desfășurării unui stagiu de pregătire. Necesitatea logistică a fost considerată justificată în contextul 
organizării eficiente a activității respective. 

Decizie  

Solicitarea a fost aprobată. 

16 APROBAREA SOLICITĂRILOR DOMNILOR MUREȘAN ALEXANDRU GABRIEL, 
GHEORGHIAN ELEODOR ȘI PETRE ROMEO, ARBITRI INTERNAȚIONALI CLASA B, 
DE PROMOVARE LA CLASA INTERNAȚIONALĂ DE ARBITRAJ A 
Analiză și discuții  

S-a menționat că propunerea de promovare a domnilor Mureșan Alexandru Gabriel, Gheorghian 
Eleodor și Petre Romeo la clasa internațională de arbitraj A a fost discutată și pre-aprobată anterior, 
în cadrul unei ședințe desfășurate pe WhatsApp, după desfășurarea în bune condiții a Campionatului 
European. În prezentul cadru oficial, s-a supus ratificării decizia de promovare. Domnul Ciprian Banea, 
Director de Arbitraj, a informat că, în contextul participării României la Campionatul Mondial, Comisia 
de Arbitraj ITF a selectat patru arbitri oficiali: Alin Zaharia și Cristian Popa — arbitri cu experiență — 
precum și Alexandru Gabriel Mureșan și Eleodor Gheorghian, cei doi din urmă fiind confirmați ca 
arbitri internaționali clasa A ca urmare a acestei decizii. 

Decizie  
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S-a ratificat promovarea domnilor Mureșan Alexandru Gabriel, Gheorghian Eleodor și Petre 
Romeo la categoria internațională A, conform celor discutate și pre-aprobate anterior. 

17 PROPUNEREA ȘI SUSȚINEREA DOMNULUI MASTER MUREȘAN ALEXANDRU 
PENTRU FUNCȚIA DE MEMBRU ÎN COMISIA TEHNICĂ A AETF ȘI A DOMNULUI 
POPA NICOLAE CRISTIAN PENTRU FUNCȚIA DE MEMBRU ÎN COMISIA DE 
COMPETIȚII A AETF 
Analiză și discuții  

A fost adusă în atenție deschiderea, la nivelul AETF, a sesiunii de depunere a candidaturilor 
pentru comisiile de specialitate. În acest context, s-a propus susținerea domnului Master Mureșan 
Alexandru pentru funcția de membru în Comisia Tehnică și a domnului Popa Nicolae Cristian pentru 
funcția de membru în Comisia de Competiții. Propunerile au fost discutate anterior și pre-aprobate 
informal în cadrul unei ședințe. La momentul redactării procesului-verbal, cei doi candidați sunt deja 
validați de către Biroul Federal AETF, iar aceștia și-au exprimat recunoștința față de Federație pentru 
sprijinul acordat. 

Decizie  

Se ratifică susținerea candidaturilor domnilor Master Mureșan Alexandru și Popa Nicolae 
Cristian, în conformitate cu pre-aprobarea anterioară, pentru funcțiile propuse în cadrul AETF. 

18 SOLICITAREA UNUI PUNCT DE VEDERE REPREZENTANTULUI CLUBULUI SPORTIV 
ROYAL KWON ORADEA ÎN LEGĂTURĂ CU SPORTIVA PÁLFI BORÓKA, 
LEGITIMATĂ LA CLUBUL DIN ROMÂNIA, CARE A PARTICIPAT ÎN 2025 CA 
MEMBRU AL ECHIPEI NAȚIONALE A UNGARIEI LA CAMPIONATUL EUROPEAN 
DE LA SARAJEVO 
Analiză și discuții  

S-a adus în atenție situația sportivei Pálfi Boróka, legitimată la Clubul Sportiv Royal Kwon Oradea, 
care a participat în cadrul Campionatului European Sarajevo 2025 ca membru al echipei naționale a 
Ungariei. În vederea clarificării acestei situații, s-a considerat necesar ca reprezentantul clubului din 
Oradea să prezinte un punct oficial de vedere, explicând circumstanțele în care sportiva a fost 
selectată și a participat pentru o altă națiune, în contextul în care este legitimată într-un club afiliat 
Federației Române de Taekwon-do ITF. 

Decizie  

S-a hotărât solicitarea unui punct de vedere oficial din partea conducerii Clubului Sportiv Royal 
Kwon Oradea privind participarea sportivei Pálfi Boróka sub drapelul Ungariei, urmând ca răspunsul 
să fie analizat într-o ședință ulterioară. 
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19 PROPUNERE PENTRU ÎNCURAJAREA SPORTIVILOR CU DIZABILITĂȚI SĂ 
PRACTICE TAEKWON-DO 
Analiză și discuții 

Domnul Banea Ciprian a pus în discuție oportunitatea sprijinirii integrării sportivilor cu dizabilități 
în practicarea Taekwon-do-ului prin implementarea unui sistem dedicat. Grupul a fost de acord 
asupra scutirii acestora de la plata taxelor de participare la competiții și a costurilor de legitimare, cu 
condiția păstrării unei evidențe administrative clare. S-a subliniat că această facilitate va putea fi 
acordată doar în baza unui document oficial care atestă existența handicapului, pentru a asigura 
transparența și corectitudinea procedurii. 

Decizie  

S-a aprobat propunerea, urmând ca sportivii cu dizabilități să beneficieze de scutiri de taxe în 
baza unui document justificativ valid. 

20 PROPUNERE DE MODIFICARE A REGULAMENTULUI DE COMPETIȚIE 
Analiză și discuții 

Domnul Banea Ciprian a propus revizuirea Regulamentului de Competiție pentru a introduce 
următoarele modificări: la proba de măsurare a forței la dinamometru la pre-juniori 13-15 ani, 
tehnica Yop Joomok Taerigi va fi înlocuită cu Songkal Yop Taerigi. La proba Dollyo Chagi lovitura 
trebuie să fie nu mai jos de centura / șoldul sportivului, pentru toate grupele de vârstă. Propunerea 
a fost votată cu 6 voturi pentru, 4 împotrivă și 1 abținere, fiind aprobată pentru aplicare începând cu 
Cupa României din toamna anului 2025. 

Decizie  

S-a aprobat modificarea regulamentului conform celor două propuneri, urmând ca domnul Popa 
Cristian, secretar federal, să actualizeze documentul și să prezinte noua formă Biroului Federal. 

 

 

Nemaifiind alte discuții, s-au declarat închise lucrările ședinței Biroului Federal. Secretarul 
General al Federației, domnul Goron Dan Sorin Constantin, a fost împuternicit să constate prezența 
tuturor membrilor la lucrările ședinței online și să semneze procesul-verbal al acesteia. 

 

Nr. Membrii Biroului Federal Prezent 

1. Oprescu Cosmin ✓ 

2. Goron Dan Sorin Constantin ✓ 

3. Mureșan Alexandru ✓ 
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4. Banea Ciprian Toma ✓ 

5. Ionicescu Marius ✓ 

6. Hondru Mihai ✓ 

7. Lazurca Alin Romulus ✓ 

8. Matei Alecsandra Cristina ✓ 

9. Popa Nicolae Cristian ✓ 

10. Petre Romeo ✓ 

11. Lăscău Ionuț ✓ 

 

 

Data: 20.06.2025                                                      Semnătura: 
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